
Zvončkarji se uče stenografije
Do zdaj smo se učili srednje zoake in tanko Črto. Naliči torej drugemu delu pi-

ojih vezavo. Danes se hočemo naučiti nekaj sane arabske Številke 2. Ce senčnico ojačiš.
malih znakov. To so znaki, ki zavzeirajo bereŠ na. Primeri: n, na, namen, Nada, dan.
samo polovico prostora med osnovnico in ^ ^ ^ _
nadčrto ali pa 3e manj.

V -, — . ->•-, ?---.

• / ^ , -'//u., /v^
k je popoln polkrog. Začne se s tanko

trto na osnovnici, sega do polovice prosto- — — — - — • — •
ra med osnovnico in nadčrto in se konča s n j j e n s a m o n e k a j - bo|j jztegnjen. Ce nj
senčntco na osnovnici. ojaČiš, bereš nja. Primeri: nj, nja, njen,

Če se senČnica ojači, beremo: ka. Prime- m a n ^ p a n J "
ri: k, ka, kepa, kapa, deka. Če je nje na koncu besede, samoglasnik

e izpustimo. Primeri: padanje, merjenje.

r je senčnata poševna črta, ki sega od .
sredine prostora med osnovnico in nadčrto _ ,>A/ L ^: *~> y \
do osnovnice, in sicer od leve proti desni. * • \
Znak je senčnat, £e ga pa faočemo zvezati
z a, vsega odebelimo (ojačimo). Primeri: r, ^
ra, reka, red, rad, dere. ^ A y^L ~sjl

~ — i ^ V ^ ~

\ t \ t\ ) \ l\l\ ————
II-, -iX_ ,J, LL 'LLr

rj je povečan r. ki sega od nadčrte do
osnovnice. Če rj ojačim, b£rem rja. Primeri: .
rj, rja, Darja, Marja. Ponovite samoznake, ki smo se jih nau-

Ce je rje na koncu besede, saraoglasnik £ l l i v 2 a d n J i StevHki, in se vestno naučite
o izpustimo. B. pr. perje, Barje. š e »"topne samoznake:

^____ ne, nikalnica, se pi&e n na osnovnici,
samoglasnik e se torej ižpusii. Če stoji ni-

•—yj ^ ^ kalnica ne pred glagolom, se vseiej združi
-J"—'—,—--"v-/, -*JL ^, . -\. *; (l^ x njim v eno besedo. Kadar pa je giagol

samorcvak, ki se piŠe na nadčrti, se tudi
~- : • nikalnica postavi oa nadČrto. Primeri; ne

4 1 j e vijugaata irta, kl » v z c m . kom.j d a m - n e P» d a . " e m a r »- " e b o i e - " e b°d<;"'-
tretjino prostora nted osnovnico in nad- n i pisemo n na nadčrti, torej brez [.
črto. Zatne Se s tanko £rto na osnovnici, »Ne« lotimo od »ni« tako, da je »ne« n na
v sredini je senčnata, konča pa se znpet s osnovnici, »ni« je pa n na nadčrti
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n i s e m je ni zvezan s satnoznakom Berimo: mar nisera dama, ne more me.
sem, torej n ip m na nadčrti. reka dere, reka ne dere. ne dam, pa ne dant,

. . . name kapa, rad dam, ako mam, bi, ampak
k e r je r na OBOOVIUCI. n e m o r e m S f b ^ ^ d e Q a r ^ ^ n a d a r .
m o r (ej je r na nadfirti (končni e se jen, ne bi rad karal, nje ne maram karati,

izpustj). Ana ne pere rada, ampak rada bere, dere

n e m o r e je n in r na nadčrti. ™V" •» Barje, n e b o d e k f l r a l a k o b o d e

, . reden, menjam denar.
m o r e t n je rrn na nadčrti.
n e m o r e m s o nrm na nadčrti. . . . . .

Ben in prepiši v latimco nasledDjo
a k o sta a ln kf združena na osnovnici. v a ; Q .
a m p a k sta a jn m združena na osnov-

nici. :

Členkc, ki smo se jih uiili v zadnji Ste-
vilki, pišemo skupaj, če si slede zaporedo- ^ ^ w 7 ^£/L FJL Z-
ma, n. pr. da bi, ne da bi, ne bi, da ne bl,
pa ne bi.

f. x/7.
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N a p i š i š e : Nisem, nc padem, boni)
f ne bom, sem, ne dam, more, ne more, da

^ v ^ . ~ ž ^ / 7 /:^VA - n e ^' ' n ' ' a ^ O t ^ P " ^ padanje, ker, pa bi,
rja. Neda, Marja, oe maram. bode, merjenje,
da bi.
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